
 

Komisia pre cestovný ruch a medzinárodnú spoluprácu 

Mestského zastupiteľstva hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy 
 

 

ZÁPISNICA 

zo zasadnutia komisie pre cestovný ruch a medzinárodnú spoluprácu MsZ 

 (ďalej len „komisia“) 

zo dňa 16.5.2024  

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny (v prílohe) 

Ospravedlnení: Izabela Kubíková 

Prizvaní: Ing. Ondrej Volek, vedúci ekonomicko-personálneho oddelenia BTB, Mgr. Zuzana Trubíniová, 

útvar správy mestských podnikov 

 
K bodu 1  

Otvorenie 

Zasadnutie komisie otvorila a  viedla predsedníčka komisie JUDr. Jana Jakubkovič (ďalej len „predsedníčka 

komisie“) a členov komisie oboznámila s programom rokovania. Následne dala hlasovať o programe 

rokovania komisie ako celku. 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Riadna individuálna účtovná závierka Bratislavskej organizácie cestovného ruchu za rok 2023 a 

Správa o hospodárení za rok 2023 

3. Rôzne 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 10  Za: 10, Proti: 0, Zdržal sa: 0 

Návrh programu bol prijatý. 

 

K bodu 2  

Riadna individuálna účtovná závierka Bratislavskej organizácie cestovného ruchu za rok 2023 a Správa 

o hospodárení za rok 2023 

(tému predstavil pán Ondrej Volek, vedúci ekonomicko-personálneho oddelenia BTB) 

Bratislavská organizácia cestovného ruchu, ktorej členom a jedným zo zakladateľov je hlavné mesto 

Slovenskej republiky Bratislava, pripravuje zasadnutie valného zhromaždenia organizácie, ktoré sa uskutoční 

v júni 2024. V rámci programu tohto valného zhromaždenia sú zahrnuté aj body, týkajúce sa schválenia riadnej 

individuálnej účtovnej závierky za rok 2023 a výsledkov hospodárenia za rok 2023. Pán Volek členov komisie 



informoval, že BTB skončila v roku 2023 v strate. Materiál sa predkladá na rokovanie Mestského 

zastupiteľstva hlavného mesta SR Bratislavy. 

Pán Sarlós informoval členov, že aktuálne prebieha výberové konanie na predsedu predstavenstva BTB, 

prihlasovanie je otvorené do 3. júna. Zároveň by malo byť opätovne otvorené výberové konanie na post 

výkonného riaditeľa BTB. Členovia komisie sa dohodli, že všetky témy, ktoré sú momentálne otvorené 

smerom k BTB odložia na obdobie po výberových konaniach. 

 

Otázky členov komisie: 

• Čo vie BTB spraviť pre to, aby neskončila v strate? Aké sú nastavenia organizácie, aby ušetrila 

peniaze? 

Priebežne sa robia rôzne opatrenia – znižuje sa počet pracovníkov, výdavky na prevádzku, zmenila sa 

organizačná štruktúra, zmeny pri realizácii verejných obstarávaní a pod. 

• Vie/Môže BTB vykonávať podnikateľské aktivity? 

Áno, napr. je možné objednať si sprievodcovské služby, predaj merch-u, reklamných produktov. 

• Zvyšoval sa/plánuje sa zvyšovať členský príspevok pre ostatných členov? 

Áno, bolo schválené navýšenie členského príspevku aj pre ostatných členov BTB o 30%. 

 

V bode 2 bolo prijaté nasledovné uznesenie: 

Komisia pre cestovný ruch a medzinárodnú spoluprácu MsZ po prerokovaní materiálu odporúča Mestskému 

zastupiteľstvu hlavného mesta SR Bratislavy zobrať na vedomie informáciu o materiáloch, ktoré budú 

prerokované a schvaľované valným zhromaždením organizácie Bratislavská organizácia cestovného ruchu, so 

sídlom Primaciálne námestie 1, 814 99 Bratislava, IČO 42259088:  

i. Riadna individuálna účtovná závierka za rok 2023  

ii. Správa o hospodárení za rok 2023. 

 

Hlasovanie:  

Prítomní: 10,  Za:  10,  Proti:  0,  Zdržali sa:  0 

 

K bodu 3 

Rôzne 

1. Pán Winkler otvoril tému ohľadom krátkodobého/dlhodobého zastavenia pre turistické autobusy, ktorá 

odznela na predchádzajúcom zasadnutí komisie. Zaujímal sa, aký je aktuálny stav, najmä na Rigeleho 

ulici a pred Starou tržnicou. 

 

Pán Vagač informoval členov komisie o plánovaných zmenách pri Osobnom prístave – bude sa rušiť 

parkovanie pre osobné autá, aby ten priestor bol dostupnejší pre pohyb a parkovanie turistických 

autobusov. 

 

Členovia sa dohodli, že tajomníčka komisie vyžiada aktuálne informácie o stave tejto veci od pani 

námestníčky Kratochvílovej a poskytne ich členom komisie. 

 

2. Pán Winkler otvoril tému vyčlenenia miesta na krátkodobé zastavenie autobusov pri Pamätníku 

Chatama Sofera. Je to jedno z najviac navštevovaných miest v Bratislave, napriek tomu je tam veľký 

problém s krátkodobým zastavením na vykladanie/nakladanie návštevníkov. 

 

 

 



Uznesenie:  

Komisia pre cestovný ruch a medzinárodnú spoluprácu MsZ žiada Magistrát hl. mesta SR Bratislava 

o rozšírenie možnosti krátkodobého parkovania autobusov pri Pamätníku Chatama Sofera. 

 

Prítomní: 9,  Za:  9,  Proti:  0,  Zdržali sa:  0 

 

3. Žiadosť o kontaktnú osobu pre potrebu rýchleho riešenia podnetov 

 

Pani Sendeková členov informovala, že Asociácia turistických sprievodcov má Whatsapp skupinu na 

rýchlu výmenu aktuálnych informácií. Niečo podobné by sa mohlo zriadiť aj s Magistrátom. Existuje 

nejaká kontaktná osoba na Magistráte na rýchle riešenie podnetov? 

Členovia komisie v tejto súvislosti spomenuli viacero platforiem ako mestské oddelenie služieb 

občanom, odkazprestarosti.sk, bratislavské rýchle zásahy (riešenie podnetov do 72 hodín). 

 

Predsedníčka komisie poďakovala všetkým za účasť a ukončila zasadnutie komisie. Najbližšie zasadnutie 

komisie je naplánované na 13.6.2024. 

 

 

....................................,  

   predseda komisie 

 

Zapísala: ................................. 

          tajomník komisie 

 

V Bratislave, dňa 20.5.2024 

 


